
Zápis z jednání školské rady 
při Gymnáziu Frýdlant nad Ostravicí, nám. T. G. 

Masaryka 1260

Datum konání: 15. 10. 2012
Čas: 15:00 hod
Místo konání: Gymnázium Frýdlant nad Ostravicí
Přítomni: Mgr. Eva Eschingerová

PhDr. Jana Sanitrová
Adam Folvarčný
Ing. Radomíra Vargová

Omluven: Prof.Ing. Petr Noskievič, CSc.
Hosté: Mgr. Marie Čupová

Program:
1. Projednání a schválení Výroční zprávy školy za školní rok 2011 - 2012
2. Různé

Ad1) Předsedkyně školské rady Ing. Radomíra Vargová vyzvala přítomné, aby vznesli své 
připomínky,  opravy či  dodatky k výroční  zprávě školy.  Informovala přítomné o poznámce 
pana prof. Ing. Petra Noskieviče k výroční zprávě, týkající se str. 5, kap. 3,  kde jsou uvedeny 
základní údaje o gymnáziu a kde není reflektován nový stav týkající  se vedení gymnázia. 
Vzhledem k tomu, že ve výběrovém řízení nebyl vybrán nový ředitel, funkce je od 1. 8. 2012 
vykonávána Mgr. Marií Čupovou jako zástupkyní statutárního orgánu. Bylo dohodnuto, že 
toto bude ve výroční zprávě dopsáno.

Následně byla Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2011 - 2012 jednomyslně 
schválena.

Ad2) Školská rada si dala za úkol vypracovat Jednací řád školské rady. Vypracováním byly 
pověřeny  Ing.  Radomíra  Vargová  a  Mgr.  Eva  Eschingerová.  Vypracovaný  materiál  bude 
zaslán členům školské rady k připomínkování a poté schválen na dalším jednání školské rady. 

Ing. Radomíra Vargová
předsedkyně školské rady


